
Gmina Szudziałowo

PROTOKÓŁ XXXVI.2023

XXXVI sesja Rady Gminy Szudziałowo z dnia 30 marca 2023 r.

PORZĄDEK OBRAD
1. Otwarcie.   (11:00:31 - 11:01:28)
Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy. Rozpoczęła się o godz. 11:00 a
zakończyła o godz. 14:20. Obrady prowadził Pan Leszek Olchowik Przewodniczący Rady
Gminy Szudziałowo.

Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 12, zgodnie z listą obecności.

Obecni:

1. Borowski Janusz
2. Horosz Katarzyna
3. Jaroszewicz Grzegorz
4. Jucha Magdalena 
5. Kędyś Elżbieta Irena
6. Łapiński Mariusz
7. Normantowicz - Horczak Małgorzata
8. Olchowik Danuta
9. Olchowik Leszek
10. Oleksza Sławomir
11. Onoszko Michał Antoni

12. Stasiewicz Jerzy Zbigniew

Udział wzięli:
1. Tokarewicz Tadeusz - Wójt Gminy
2. Czeremcha Anna  - Skarbnik Gminy
3. Maliszewska Aneta - Sekretarz Gminy
4.  Bach Krzysztof - Dyrektor Szkoły Podstawowej w Szudziałowie
5. Grasewicz Ewa Katarzyna - Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej
6. Czaban - Tarasewicz Renata - Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej
7. Krzysztof Milewski - Komendant Placówki Straży Granicznej w Szudziałowie
8. Piotr Picewicz - Placówka Straży Granicznej w Krynkach
9. Ewelina Dobrenko - Przewodnicząca Rady Rodziców SP Babiki
10. Urszula Dobrenko
11. Kamil Dobrenko
10. oraz 13 sołtysów

2. Ustalenie porządku.   (11:01:29 - 11:04:08)
Po dokonaniu otwarcia, przywitaniu przybyłych na obrady oraz krótkim przedstawieniu
tematyki Pan Leszek Olchowik - Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt
porządku, poinformował o dodanych punktach i poddał pod głosowanie.
Porządek:

1. Otwarcie.  
2. Ustalenie porządku.  
3. Informacja o sposobie załatwienia wniosków z XXXV sesji.  
4. Informacja o działaniach Wójta Gminy podejmowanych w okresie między sesjami.
 
5. Realizacja zadań z zakresu opieki społecznej.  
6. Informacja o wypłacie jednorazowych dodatków do płac nauczycieli.  



7. Uchwała w sprawie niewydzielania funduszu sołeckiego w budżecie gminy na
2024 rok.  
8. Gminny program opieki nad zwierzętami na 2023 rok.  
9. Zmiana Gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów
alkoholowych na 2023 rok.  
10. Zmiany budżetu gminy na 2023 rok.  
11. Zmiany WPF na lata 2023 - 2038.    
12. Zmiany Uchwały Nr XXXI.203.2018 w sprawie wprowadzenia odstępstw od
zakazu spożywania napojów alkoholowych w miejscach publicznych na terenie
Gminy Szudziałowo.  
13. Rozpatrzenie skargi na działania Wójta.
14. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy
nieruchomości do 3 lat.  
15. Uchwała wyrażenie zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej
nieruchomości użytkownikowi wieczystemu.  
16. Uchwała wyrażenie zgody na przeznaczenie do sprzedaży nieruchomości.  
17. Uchwała w sprawie likwidacji SP Babiki i przekształcenia SP Szudziałowo.  
18. Uchwała w sprawie przyjęcia "Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy
Szudziałowo na lata 2023-2028".  
19. Zmiana Regulaminu utrzymania czystości i porządku w gminie.  
20. Informacja dotycząca podmiotów wyznaczonych do odbywania prac
społecznych przez osoby skazane.  
21. Wolne wnioski.  
22. Odpowiedź na wolne wnioski.  
23. Przyjęcie protokołu z XXXV sesji.  
24. Zamknięcie obrad.  

Projekt przyjęto jednogłośnie.
Wyniki głosowania poniżej.
2.a. Głosowanie w sprawie ustalenia porządku.

głosowanie Głosowanie w sprawie ustalenia porządku.

jednostka Rada Gminy Szudziałowo

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 30 marca 2023 r. czas 11:04:14 - 11:04:27

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 12 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Baranowski Krzysztof nieobecny

2 Borowski Janusz ZA

3 Bułatewicz Wojciech nieobecny

4 Horosz Katarzyna ZA

5 Jaroszewicz Grzegorz ZA

6 Jucha Magdalena ZA

7 Kędyś Elżbieta ZA



8 Łapiński Mariusz ZA

9 Małoń Adam nieobecny

10 Normantowicz-Horczak Małgorzata ZA

11 Olchowik Danuta ZA

12 Olchowik Leszek ZA

13 Oleksza Sławomir ZA

14 Onoszko Michał Antoni ZA

15 Stasiewicz Jerzy Zbigniew ZA

3. Informacja o sposobie załatwienia wniosków z XXXV sesji.   (11:04:41 - 11:06:04)
Informację o sposobie załatwienia wniosków z XXXV sesji przedstawił Pan Tadeusz
Tokarewicz Wójt Gminy.
Uwag nie było. Rada przyjęła informację do wiadomości.
4. Informacja o działaniach Wójta Gminy podejmowanych w okresie między sesjami.  
(11:06:10 - 11:13:45)
Informację o swych działaniach w okresie od XXXV sesji przedstawił Pan Tadeusz
Tokarewicz - Wójt Gminy.
Głos zabrali:
Pani Elżbieta Kędyś:

Dlaczego został unieważniony konkurs na stanowisko dyrektora szkoły w
Babikach?

Pan Tadeusz Tokarewicz:

Otrzymaliśmy postanowienie Kuratora Oświaty z pozytywną opinią w sprawie przekształcenia
szkół.

Pani Elżbieta Kędyś:

Dlaczego radni nie otrzymali postanowienia? Powinniśmy zapoznać się skoro mamy
głosować. Dlaczego Pan ukrywa postanowienie?

Pan Tadeusz Tokarewicz:

Możemy zrobić kopie i udostępnić. 

Pani Urszula Dobrenko:

To postanowienie według KPA kończy postępowanie, Pan powinien udostępnić radnym.

Rada Gminy przyjęła do wiadomości informację.

5. Realizacja zadań z zakresu opieki społecznej.   (11:13:48 - 11:27:25)
W imieniu Wójta Gminy Szudziałowo sprawozdania z realizacji zadań z zakresu opieki społecznej
przedstawiła Pani Ewa Grasewicz - Kierownik GOPS.
Głos zabrała Pani Urszula Dobrenko przedstawiając swoje zarzuty do pracy ośrodka pomocy
społecznej.
Informacja została przez radnych przyjęta do wiadomości.

6. Informacja o wypłacie jednorazowych dodatków do płac nauczycieli.   (11:27:40 - 11:28:41)
Informację przedstawił Pan Tadeusz Tokarewicz Wójt Gminy.
Uwag nie było w związku z tym Rada przyjęła do wiadomości treść informacji.
7. Uchwała w sprawie niewydzielania funduszu sołeckiego w budżecie gminy na 2024
rok.   (11:28:43 - 11:31:18)
Głos zabrali:
Pan Tadeusz Tokarewicz Wójt Gminy:



Dochody gminy są na stałym poziomie a wydatki niestety rosną z roku na rok. 
Widzieliście Państwo załącznik inwestycyjny do zmiany budżetu mamy aż 13 inwestycji do
zrealizowania.

Pani Elżbieta Kędyś:

Byłam na spotkaniu, gdzie prezentowano w jaki sposób wykorzystano fundusze sołeckie,
naprawdę bardzo fajne rzeczy robią. Wydzielenie funduszu jest ograniczeniem dla inwestycji,
ale z drugiej strony szkoda fajnych pomysłów.

Pan Tadeusz Tokarewicz:

Zgadzam się, ale nie zawsze fundusz był dobrze wykorzystany, w Nowince fundusz dobrze
wykorzystaliśmy.

Projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie Komisji Rady Gminy.

Dyskusji nie było wobec tego Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały
i poddał pod głosowanie.

UCHWAŁA NR XXXVI.261.2023

w sprawie niewydzielania funduszu sołeckiego w budżecie gminy na 2024 rok stanowi
w protokole  stronę nr 22.

Wyniki głosowania poniżej.

7.a. Głosowanie Uchwały w sprawie niewydzielania funduszu sołeckiego w budżecie
gminy na 2024 rok.

głosowanie Głosowanie Uchwały w sprawie niewydzielania funduszu sołeckiego w budżecie gminy na 2024 rok.

jednostka Rada Gminy Szudziałowo

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 30 marca 2023 r. czas 11:31:22 - 11:31:35

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 12 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Baranowski Krzysztof nieobecny

2 Borowski Janusz ZA

3 Bułatewicz Wojciech nieobecny

4 Horosz Katarzyna ZA

5 Jaroszewicz Grzegorz ZA

6 Jucha Magdalena ZA

7 Kędyś Elżbieta ZA

8 Łapiński Mariusz ZA

9 Małoń Adam nieobecny

10 Normantowicz-Horczak Małgorzata ZA



11 Olchowik Danuta ZA

12 Olchowik Leszek ZA

13 Oleksza Sławomir ZA

14 Onoszko Michał Antoni ZA

15 Stasiewicz Jerzy Zbigniew ZA

8. Gminny program opieki nad zwierzętami na 2023 rok.   (11:31:45 - 11:33:08)
W imieniu Wójta Gminy projekt uchwały omówiła Pani Sekretarz Gminy Aneta
Maliszewska.

Projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie Komisji Rady Gminy.

Dyskusji nie było wobec tego Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały
i poddał pod głosowanie.

UCHWAŁA NR XXXVI.262.2022

w sprawie Gminnego programu opieki nad zwierzętami na 2023 rok stanowi w
protokole  stronę nr 24.
Wyniki głosowania poniżej.
8.a. Głosowanie Uchwały w sprawie gminnego programu opieki nad zwierzętami
bezdomnymi.

głosowanie Głosowanie Uchwały w sprawie gminnego programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi.

jednostka Rada Gminy Szudziałowo

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 30 marca 2023 r. czas 11:33:12 - 11:33:28

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 12 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Baranowski Krzysztof nieobecny

2 Borowski Janusz ZA

3 Bułatewicz Wojciech nieobecny

4 Horosz Katarzyna ZA

5 Jaroszewicz Grzegorz ZA

6 Jucha Magdalena ZA

7 Kędyś Elżbieta ZA

8 Łapiński Mariusz ZA

9 Małoń Adam nieobecny

10 Normantowicz-Horczak Małgorzata ZA



11 Olchowik Danuta ZA

12 Olchowik Leszek ZA

13 Oleksza Sławomir ZA

14 Onoszko Michał Antoni ZA

15 Stasiewicz Jerzy Zbigniew ZA

9. Zmiana Gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych
na 2023 rok.   (11:33:40 - 11:35:06)
W imieniu Wójta Gminy projekt uchwały omówiła Pani Sekretarz Gminy Aneta
Maliszewska.

Projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie Komisji Rady Gminy.

Dyskusji nie było wobec tego Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały
i poddał pod głosowanie.

UCHWAŁA NR XXXVI.263.2022

w sprawie zmiany Gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów
alkoholowych na 2023 rok stanowi w protokole  stronę nr 31.
Wyniki głosowania poniżej.
9.a. Głosowanie zmiany Gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów
alkoholowych na 2023 rok.

głosowanie Głosowanie zmiany Gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych na
2023 rok.

jednostka Rada Gminy Szudziałowo

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 30 marca 2023 r. czas 11:35:15 - 11:35:30

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 12 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Baranowski Krzysztof nieobecny

2 Borowski Janusz ZA

3 Bułatewicz Wojciech nieobecny

4 Horosz Katarzyna ZA

5 Jaroszewicz Grzegorz ZA

6 Jucha Magdalena ZA

7 Kędyś Elżbieta ZA

8 Łapiński Mariusz ZA

9 Małoń Adam nieobecny

10 Normantowicz-Horczak Małgorzata ZA



11 Olchowik Danuta ZA

12 Olchowik Leszek ZA

13 Oleksza Sławomir ZA

14 Onoszko Michał Antoni ZA

15 Stasiewicz Jerzy Zbigniew ZA

10. Zmiany budżetu gminy na 2023 rok.   (11:35:43 - 11:40:13)
W imieniu Wójta Gminy projekt uchwały omówiła Pani Skarbnik Gminy Anna
Czeremcha.
Głos zabrali:
Pani Elżbieta Kędyś:

Co to za urządzenie wielofunkcyjne dla Policji?

Pan Tadeusz Tokarewicz:

Jest to urządzenie trzy w jednym skaner, drukarka, kopiarka.

Projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie Komisji Rady Gminy.

Po zakończeniu dyskusji Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały i
poddał pod głosowanie.

UCHWAŁA NR XXXVI.264.2023

w sprawie zmian budżetu gminy na 2023 rok stanowi w protokole  stronę nr 33.
Wyniki głosowania poniżej.
10.a. Głosowanie zmiany budżetu gminy na 2023 rok.

głosowanie Głosowanie zmiany budżetu gminy na 2023 rok.

jednostka Rada Gminy Szudziałowo

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 30 marca 2023 r. czas 11:40:16 - 11:40:31

typ głosowanie jawne imienne większość bezwzględna

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 12 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Baranowski Krzysztof nieobecny

2 Borowski Janusz ZA

3 Bułatewicz Wojciech nieobecny

4 Horosz Katarzyna ZA

5 Jaroszewicz Grzegorz ZA

6 Jucha Magdalena ZA

7 Kędyś Elżbieta ZA



8 Łapiński Mariusz ZA

9 Małoń Adam nieobecny

10 Normantowicz-Horczak Małgorzata ZA

11 Olchowik Danuta ZA

12 Olchowik Leszek ZA

13 Oleksza Sławomir ZA

14 Onoszko Michał Antoni ZA

15 Stasiewicz Jerzy Zbigniew ZA

11. Zmiany WPF na lata 2023 - 2038.   (11:40:45 - 11:42:16)
W imieniu Wójta Gminy projekt uchwały omówiła Pani Skarbnik Gminy Anna
Czeremcha.

Projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie Komisji Rady Gminy.

Dyskusji nie było wobec tego Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały
i poddał pod głosowanie.

UCHWAŁA NR XXXVI.265.2023

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szudziałowo na lata 2023 -
2038 stanowi w protokole  stronę nr 48.
Wyniki głosowania poniżej.
11.a. Głosowanie zmiany WPF na lata 2023 - 2038.

głosowanie Głosowanie zmiany WPF na lata 2023 - 2038.

jednostka Rada Gminy Szudziałowo

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 30 marca 2023 r. czas 11:42:20 - 11:42:35

typ głosowanie jawne imienne większość bezwzględna

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 12 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Baranowski Krzysztof nieobecny

2 Borowski Janusz ZA

3 Bułatewicz Wojciech nieobecny

4 Horosz Katarzyna ZA

5 Jaroszewicz Grzegorz ZA

6 Jucha Magdalena ZA

7 Kędyś Elżbieta ZA

8 Łapiński Mariusz ZA



9 Małoń Adam nieobecny

10 Normantowicz-Horczak Małgorzata ZA

11 Olchowik Danuta ZA

12 Olchowik Leszek ZA

13 Oleksza Sławomir ZA

14 Onoszko Michał Antoni ZA

15 Stasiewicz Jerzy Zbigniew ZA

12. Zmiany Uchwały Nr XXXI.203.2018 w sprawie wprowadzenia odstępstw od zakazu
spożywania napojów alkoholowych w miejscach publicznych na terenie Gminy
Szudziałowo.   (11:42:44 - 11:46:14)
W imieniu Wójta Gminy projekt uchwały omówiła Pani Sekretarz Gminy Aneta
Maliszewska.

Projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie Komisji Rady Gminy.

Dyskusji nie było wobec tego Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały
i poddał pod głosowanie.

UCHWAŁA NR XXXVI.265.2023

w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXI.203.2018 w sprawie wprowadzenia odstępstw od
zakazu spożywania napojów alkoholowych w miejscach publicznych na terenie Gminy
Szudziałowo stanowi w protokole  stronę nr 61.
Wyniki głosowania poniżej.
12.a. Głosowanie zmiany Uchwały Nr XXXI.203.2018 w sprawie wprowadzenia
odstępstw od zakazu spożywania napojów alkoholowych w miejscach publicznych na
terenie Gminy Szudziałowo.

głosowanie Głosowanie zmiany Uchwały Nr XXXI.203.2018 w sprawie wprowadzenia odstępstw od zakazu
spożywania napojów alkoholowych w miejscach publicznych na terenie Gminy Szudziałowo.

jednostka Rada Gminy Szudziałowo

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 30 marca 2023 r. czas 11:46:23 - 11:46:51

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 12 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Baranowski Krzysztof nieobecny

2 Borowski Janusz ZA

3 Bułatewicz Wojciech nieobecny

4 Horosz Katarzyna ZA

5 Jaroszewicz Grzegorz ZA



6 Jucha Magdalena ZA

7 Kędyś Elżbieta ZA

8 Łapiński Mariusz ZA

9 Małoń Adam nieobecny

10 Normantowicz-Horczak Małgorzata ZA

11 Olchowik Danuta ZA

12 Olchowik Leszek ZA

13 Oleksza Sławomir ZA

14 Onoszko Michał Antoni ZA

15 Stasiewicz Jerzy Zbigniew ZA

13. Rozpatrzenie skargi na działania Wójta.   (11:47:00 - 12:19:14)
Skargę omówił Pan Mariusz Łapiński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.
Na posiedzenie Komisji zostali zaproszeni sołtysi, którzy podpisali skargę.
Komisja nie uznała skargi za zasadną.
Głos zabrali:
Pani Elżbieta Kędyś:

Głosowała za uznaniem skargi za uzasadnioną. Dziś będziemy uchwalać zmiany w
Regulaminie utrzymania czystości i porządku w gminie.
Trzeba uświadomić ludzi w sprawie kontroli.
W regulaminie niema zapisanego co jaki czas opróżniać zbiorniki. Jak można kontrolować,
jeżeli niema tego w Regulaminie. W dniu dzisiejszym dopiero będziemy głosować
częstotliwość opróżniania zbiorników.
W skardze sołtysi mówią o nieaktualnym regulaminie. Jeżeli komisja uznała skargę za
bezzasadną, to po co głosujemy nad zmianą regulaminu?

Pan Leszek Olchowik:

Jeżeli prowadzi sie gospodarstwo rolne to podczas kontroli ARiMR można skontrolować gdzie
się wywozi nieczystości. 
Emeryci, renciści nie wiedzą, ale rolnicy powinni wiedzieć. 

Pani Alina Miron:

Rolnicy może i wiedzą, ale większość to ludzie starsi. Należało poinformować, ludzie
niewiedzą.
Trzeba dokumenty potwierdzające opróżnienie przechowywać dwa lata, kto trzyma takie
dokumenty dwa lata?
Jeżeli w Szudziałowie oczyszczalnia nie przyjmuje to powinni od razu odsyłać do innej firmy,
podać nr telefonu.

Pan Tadeusz Tokarewicz:

29 września była Pani na sesji, po co była uchwalana uchwała? Właśnie po to, żeby
przedstawić inne dokumenty potwierdzające odbiór nieczystości.
Nie odbieramy osadów z przydomowych oczyszczalni ścieków.
Jeżeli mamy umowę z urzędem to powinniśmy wywozić raz na pół roku, bo musimy mieć
dobrej jakości ścieki, później są badane i przy złych wynikach naliczane są kary.
Osoby starsze, które mają tzw. sławojki i złożyli zgłoszenie "0" nie są karane.
Część sołtysów była obecna na sesji i wiedziała o kontrolach.

Pani Elżbieta Kędyś:

Gmina ma obowiązek wywozić nieczystości ciekłe i osad z oczyszczalni.

Pan Jerzy Stasiewicz:

Nikt nie kwestionuje, że trzeba posiadać dokumenty, chodzi o to, że nie było żadnej
informacji o kontrolach.
W uzasadnieniu jest napisane, że sołtysi wiedzieli, to sołtysi są winni? 

Pani Iwona Zaręba:



Jeżeli mieszkaniec niema faktury to za jej brak nie zapłaci kary, jeżeli przedstawi inny
dokument potwierdzający opróżnienie zbiornika.

Pani Elżbieta Kędyś:

Poprawki, które naniesiemy do regulaminu odnośnie opróżniania zbiorników jest tak
zapisane: nie rzadziej niż raz na pół roku, i raz na rok osad z oczyszczalni przydomowej. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie Komisji Rady Gminy.
Po zakończeniu dyskusji Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały i
poddał pod głosowanie.

UCHWAŁA NR XXXVI.267.2023

w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy stanowi w protokole  stronę
nr 63.
Wyniki głosowania poniżej.
13.a. Głosowanie w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Wójta.

głosowanie Głosowanie w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Wójta.

jednostka Rada Gminy Szudziałowo

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 30 marca 2023 r. czas 12:19:19 - 12:19:52

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 8 66.67 % pula głosów 15 -

PRZECIW 1 8.33 % oddanych głosów 12 80 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 3 25 % nieoddanych głosów 3 20 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Baranowski Krzysztof nieobecny

2 Borowski Janusz ZA

3 Bułatewicz Wojciech nieobecny

4 Horosz Katarzyna ZA

5 Jaroszewicz Grzegorz ZA

6 Jucha Magdalena ZA

7 Kędyś Elżbieta WSTRZYMAŁA SIĘ

8 Łapiński Mariusz ZA

9 Małoń Adam nieobecny

10 Normantowicz-Horczak Małgorzata WSTRZYMAŁA SIĘ

11 Olchowik Danuta ZA

12 Olchowik Leszek ZA

13 Oleksza Sławomir ZA

14 Onoszko Michał Antoni WSTRZYMAŁ SIĘ

15 Stasiewicz Jerzy Zbigniew PRZECIW

14. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy



nieruchomości do 3 lat.   (12:20:20 - 12:20:42)
Projekt uchwały omówił Pan Tadeusz Tokarewicz Wójt Gminy.

Dotychczasowi dzierżawcy wyrazili chęć kontynuowania umowy, w związku z tym rada musi
wyrazić zgodę na podpisanie umowy dzierżawy na kolejne 3 lata.

 Projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie Komisji Rady Gminy.

Dyskusji nie było wobec tego Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały
i poddał pod głosowanie.

UCHWAŁA NR XXXVI.268.2023

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy nieruchomości do 3
lat stanowi w protokole  stronę nr 66.
Wyniki głosowania poniżej.
14.a. Głosowanie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy
nieruchomości do 3 lat.

głosowanie Głosowanie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy nieruchomości do 3 lat.

jednostka Rada Gminy Szudziałowo

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 30 marca 2023 r. czas 12:21:24 - 12:21:50

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 12 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Baranowski Krzysztof nieobecny

2 Borowski Janusz ZA

3 Bułatewicz Wojciech nieobecny

4 Horosz Katarzyna ZA

5 Jaroszewicz Grzegorz ZA

6 Jucha Magdalena ZA

7 Kędyś Elżbieta ZA

8 Łapiński Mariusz ZA

9 Małoń Adam nieobecny

10 Normantowicz-Horczak Małgorzata ZA

11 Olchowik Danuta ZA

12 Olchowik Leszek ZA

13 Oleksza Sławomir ZA

14 Onoszko Michał Antoni ZA

15 Stasiewicz Jerzy Zbigniew ZA



15. Uchwała wyrażenie zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości
użytkownikowi wieczystemu.   (12:22:00 - 12:30:31)
Projekt uchwały omówił Pan Tadeusz Tokarewicz Wójt Gminy.

Użytkownik wieczysty wyraził chęć zakupu , w związku z tym rada musi wyrazić zgodę na
sprzedaż. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie Komisji Rady Gminy.

Dyskusji nie było wobec tego Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały
i poddał pod głosowanie.

UCHWAŁA NR XXXVI.269.2023
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości
użytkownikowi wieczystemu stanowi w protokole  stronę nr 67.
15.a. Głosowanie uchwały wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej
nieruchomości użytkownikowi wieczystemu.

głosowanie Głosowanie uchwały wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości
użytkownikowi wieczystemu.

jednostka Rada Gminy Szudziałowo

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 30 marca 2023 r. czas 12:30:34 - 12:31:04

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 12 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Baranowski Krzysztof nieobecny

2 Borowski Janusz ZA

3 Bułatewicz Wojciech nieobecny

4 Horosz Katarzyna ZA

5 Jaroszewicz Grzegorz ZA

6 Jucha Magdalena ZA

7 Kędyś Elżbieta ZA

8 Łapiński Mariusz ZA

9 Małoń Adam nieobecny

10 Normantowicz-Horczak Małgorzata ZA

11 Olchowik Danuta ZA

12 Olchowik Leszek ZA

13 Oleksza Sławomir ZA

14 Onoszko Michał Antoni ZA

15 Stasiewicz Jerzy Zbigniew ZA



16. Uchwała wyrażenie zgody na przeznaczenie do sprzedaży nieruchomości.   (12:31:17 -
12:31:58)
Projekt uchwały omówił Pan Tadeusz Tokarewicz Wójt Gminy.

Mamy chętne osoby na zakup działek, a jeżeli szacowana wartość działki przekracza
kwotę 20 tyś. zł zgodę na sprzedaż musi wyrazić Rada Gminy.

Projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie Komisji Rady Gminy.

Dyskusji nie było wobec tego Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały
i poddał pod głosowanie.

UCHWAŁA NR XXXVI.270.2023
w sprawie wyrażenia zgody na przeznaczenie do sprzedaży nieruchomości stanowi w
protokole  stronę nr 68.
16.a. Głosowanie w sprawie wyrażenia zgody na przeznaczenie do sprzedaży
nieruchomości.

głosowanie Głosowanie w sprawie wyrażenia zgody na przeznaczenie do sprzedaży nieruchomości.

jednostka Rada Gminy Szudziałowo

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 30 marca 2023 r. czas 12:32:01 - 12:32:16

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 12 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Baranowski Krzysztof nieobecny

2 Borowski Janusz ZA

3 Bułatewicz Wojciech nieobecny

4 Horosz Katarzyna ZA

5 Jaroszewicz Grzegorz ZA

6 Jucha Magdalena ZA

7 Kędyś Elżbieta ZA

8 Łapiński Mariusz ZA

9 Małoń Adam nieobecny

10 Normantowicz-Horczak Małgorzata ZA

11 Olchowik Danuta ZA

12 Olchowik Leszek ZA

13 Oleksza Sławomir ZA

14 Onoszko Michał Antoni ZA

15 Stasiewicz Jerzy Zbigniew ZA

17. Uchwała w sprawie likwidacji SP Babiki i przekształcenia SP Szudziałowo.   (12:32:30 -



13:00:11)
Projekt uchwały omówił Pan Tadeusz Tokarewicz Wójt Gminy.

W grudniu 2022 roku Rada Gminy podjęła uchwałę intencyjną w sprawie przekształcenia
szkoły.
Otrzymaliśmy pozytywną opinię Kuratora Oświaty ws. przekształcenia, w związku z tym
kontynuujemy procedurę.

Pani Elżbieta Kędyś:

Jakie będzie zagospodarowanie budynku?

Pan Tadeusz Tokarewicz:

W budynku będą klasy 1-3 i oddziały przedszkolne. Klasy 1-3 są liczniejsze od starszych
roczników.

Pani Elżbieta Kędyś:

Ilu nauczycieli zostanie, a ile zostanie zwolnionych?

Pan Tadeusz Tokarewicz:

Będzie możliwość przejścia do szkoły w Szudziałowie.

Pani Elżbieta Kędyś:

Nauczycielom będą wypłacane odprawy? 

Pan Tadeusz Tokarewicz:

Tak. Nie wszyscy chętni nauczyciele zostaną zatrudnieni.

Pan Michał Onoszko:

Jeżeli rodzice poślą dzieci do szkoły w Sokółce to stracimy pieniądze, subwencja pójdzie do
Sokółki.

Pan Tadeusz Tokarewicz:

Przedstawialiśmy wyliczenia, ile kosztuje utrzymanie 1 ucznia w szkole. Uczestniczyłem w
forum Związku Gmin Wiejskich, był obecny również Pan poseł Piontkowski i trwała dyskusja
na temat kosztów utrzymania szkoły, każda gmina dokłada do utrzymania szkół.

Pan Michał Onoszko:

Jeżeli więcej dzieci pójdzie do szkoły w Sokółce lub w Malawiczach to jeszcze autobusy będą
jeździć. Sytuacja jest taka, że wszystkie szkoły w mniejszych miejscowościach umrą śmiercią
naturalną.

Pani Ewelina Dobrenko:

W dniu 29 marca rodzice uchwalili, że będziemy składać wniosek do Stowarzyszenia
Edukator o prowadzenie szkoły.
Dajcie nam jeszcze trochę czasu.
Stowarzyszenie podjęło z nami rozmowy.
Proszę o nieuchwalanie tej uchwały, dajcie nam czas do następnej sesji. W dniu jutrzejszym
wysyłam wniosek  do Edukatora. To będzie dobre rozwiązanie.

Pan Tadeusz Tokarewicz:

Kiedyś proponowałem takie rozwiązanie nikt nie podjął żadnych kroków.

Pani Ewelina Dobrenko:

Nie znam was. Pokażcie, że chcecie pójść nam na rękę. Za transport uczniów będziecie
musieli płacić, odprawy nauczycielom też.

Pan Tadeusz Tokarewicz:

Jaką mamy pewność, że nie będzie tak jak w Goniądzu, po pewnym czasie stowarzyszenie
szkołę przekazało dla samorządu.
Za dowożenie do innej szkoły płacimy tylko dla rodziców uczniów ze specjalnymi potrzebami
kształcenia.



Stowarzyszenie potrzyma rok i co potem odda dla gminy?

Pani Ewelina Dobrenko:

Średnio mamy 60 uczniów. Stowarzyszenie na pewno nie przekaże naszej szkoły po roku.

Pani Elżbieta Kędyś:

Popieram ten pomysł. w tej chwili mamy konflikt, myślę, że to będzie dobre wyjście z
sytuacji.
Pan Wójt liczy pieniądze, my tez patrzymy na budżet.
Prośba jest zasadna, może to rozsławi naszą gminę.

Pan Jerzy Stasiewicz:

Przychylam się do prośby Pani radnej Kędyś.

Pan Tadeusz Tokarewicz:

Termin zgłaszania do Kuratorium przejęcia szkoły już minął.

Pan Jerzy Stasiewicz:

Jaki mamy termin na podjęcie uchwały?

Pan Tadeusz Tokarewicz:

Do końca maja jest ruch kadrowy, do końca kwietnia należy przedłożyć arkusze
organizacyjne.

Pani Elżbieta Kędyś:

Dajmy rodzicom działać. Jeżeli chodzi o sesję możemy zwołać w każdej chwili. Ludzie nam
tego nie wybaczą.

Po zakończeniu dyskusji Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały i
poddał pod głosowanie.

UCHWAŁA NR XXXVI.271.2023
w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej im. Adama Mickiewicza w  Babikach oraz 
przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Bohaterów Powstań Narodowych w
Szudziałowie stanowi w protokole  stronę nr 69.
17.a. Głosowanie Uchwały w sprawie likwidacji SP Babiki i przekształcenia SP
Szudziałowo.

głosowanie Głosowanie Uchwały w sprawie likwidacji SP Babiki i przekształcenia SP Szudziałowo.

jednostka Rada Gminy Szudziałowo

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 30 marca 2023 r. czas 13:00:14 - 13:00:35

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 7 58.33 % pula głosów 15 -

PRZECIW 3 25 % oddanych głosów 12 80 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 2 16.67 % nieoddanych głosów 3 20 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Baranowski Krzysztof nieobecny

2 Borowski Janusz ZA



3 Bułatewicz Wojciech nieobecny

4 Horosz Katarzyna ZA

5 Jaroszewicz Grzegorz ZA

6 Jucha Magdalena ZA

7 Kędyś Elżbieta PRZECIW

8 Łapiński Mariusz WSTRZYMAŁ SIĘ

9 Małoń Adam nieobecny

10 Normantowicz-Horczak Małgorzata WSTRZYMAŁA SIĘ

11 Olchowik Danuta ZA

12 Olchowik Leszek ZA

13 Oleksza Sławomir ZA

14 Onoszko Michał Antoni PRZECIW

15 Stasiewicz Jerzy Zbigniew PRZECIW

18. Uchwała w sprawie przyjęcia "Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy
Szudziałowo na lata 2023-2028".   (13:01:00 - 13:12:51)
Z upoważnienia Wójta Gminy projekt uchwały omówiła Pani Renata Czaban -
Tarasewicz Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej.
Pan Mariusz Łapiński:

Przejrzałem ten dokument, czy to jest ważny plan?

Pani Renata Czaban - Tarasewicz:

Tak jest ważny. Jeżeli chcemy składać wnioski i otrzymać dofinansowanie to musimy
uchwalić.

Pan Grzegorz Jaroszewicz:

Czy zasadne jest tworzenie obszarów chronionych? Czy jest to konieczne? 

Pani Renata Czaban - Tarasewicz:

Nie jest to obowiązkowe, jednak jest to mile widziane.

Po zakończonej dyskusji Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały i
poddał pod głosowanie.

UCHWAŁA NR XXXVI.272.2023
w sprawie przyjęcia "Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Szudziałowo na lata
2023-2028" stanowi w protokole  stronę nr 73.
18.a. Głosowanie uchwały przyjęcia "Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy
Szudziałowo na lata 2023-2028"

głosowanie Głosowanie uchwały przyjęcia "Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Szudziałowo na lata
2023-2028"

jednostka Rada Gminy Szudziałowo

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 30 marca 2023 r. czas 13:13:02 - 13:13:18

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 7 58.33 % pula głosów 15 -



PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 5 41.67 % nieoddanych głosów 3 20 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Baranowski Krzysztof nieobecny

2 Borowski Janusz ZA

3 Bułatewicz Wojciech nieobecny

4 Horosz Katarzyna ZA

5 Jaroszewicz Grzegorz WSTRZYMAŁ SIĘ

6 Jucha Magdalena ZA

7 Kędyś Elżbieta WSTRZYMAŁA SIĘ

8 Łapiński Mariusz WSTRZYMAŁ SIĘ

9 Małoń Adam nieobecny

10 Normantowicz-Horczak Małgorzata ZA

11 Olchowik Danuta ZA

12 Olchowik Leszek ZA

13 Oleksza Sławomir WSTRZYMAŁ SIĘ

14 Onoszko Michał Antoni ZA

15 Stasiewicz Jerzy Zbigniew WSTRZYMAŁ SIĘ

19. Zmiana Regulaminu utrzymania czystości i porządku w gminie.   (13:13:49 - 13:13:53)
Z upoważnienia Wójta Gminy projekt uchwały omówiła Pani Renata Czaban -
Tarasewicz Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej.
Pani Urszula Dobrenko:

Do kiedy Rada Gminy miała ustawowy obowiązek zmiany Regulaminu?

Pani Renata Czaban - Tarasewicz:

Mieliśmy czas do końca lutego. To nie jest duże niedociągnięcie. nie jesteśmy jedyną gminą,
która nie podjęła uchwały w terminie.

Pani Urszula Dobrenko:

Do końca lutego 2023 roku Rada Gminy powinna zmienić regulamin.
Byłam w urzędzie jako pełnomocnik mojego syna po kontroli zbiorników bezodpływowych
poprosiłam o regulamin, przedłożono nieaktualny. 
Wezwanie o kontroli na podstawie art. 9u ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminie
Czy Rada Gminy ustaliła stawki za 1 m  ścieków?
Czy Wójt opracował harmonogram kontroli? 
Planu kontroli nie przedstawiono mi ze względu na dane wrażliwe.
Czy Rada Gminy podjęła uchwałę w sprawie podmiotów odbierających nieczystości ciekłe?
Na jakiej podstawie będzie wykonane sprawozdanie?
Wnosiłam o wgląd do akt sprawy.
Po kontroli urząd formułuje wniosek do Policji, dlaczego mój syn nie został o tym
powiadomiony?
Państwo Radni będziecie głosować w sprawie zmiany regulaminu, czy Sanepid uzgodnił te
zmiany?

Po zakończonej dyskusji Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały i
poddał pod głosowanie.

UCHWAŁA NR XXXVI.273.2023
w sprawie zmiany Regulaminu utrzymania czystości i porządku w gminie stanowi w
protokole  stronę nr 128.

3



19.a. Głosowanie w sprawie zmiany regulaminu utrzymania czystości i porządku w
gminie.

głosowanie Głosowanie w sprawie zmiany regulaminu utrzymania czystości i porządku w gminie.

jednostka Rada Gminy Szudziałowo

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 30 marca 2023 r. czas 13:39:52 - 13:40:15

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 8 66.67 % pula głosów 15 -

PRZECIW 2 16.67 % oddanych głosów 12 80 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 2 16.67 % nieoddanych głosów 3 20 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Baranowski Krzysztof nieobecny

2 Borowski Janusz ZA

3 Bułatewicz Wojciech nieobecny

4 Horosz Katarzyna ZA

5 Jaroszewicz Grzegorz ZA

6 Jucha Magdalena ZA

7 Kędyś Elżbieta PRZECIW

8 Łapiński Mariusz ZA

9 Małoń Adam nieobecny

10 Normantowicz-Horczak Małgorzata WSTRZYMAŁA SIĘ

11 Olchowik Danuta ZA

12 Olchowik Leszek ZA

13 Oleksza Sławomir ZA

14 Onoszko Michał Antoni WSTRZYMAŁ SIĘ

15 Stasiewicz Jerzy Zbigniew PRZECIW

20. Informacja dotycząca podmiotów wyznaczonych do odbywania prac społecznych
przez osoby skazane.   (13:40:39 - 13:41:48)
Z upoważnienia Wójta Gminy informację przedstawiła Pani Aneta Maliszewska
Sekretarz Gminy. 
Uwag nie było w związku z tym Rada przyjęła do wiadomości treść informacji.
21. Wolne wnioski.   (13:41:50 - 14:02:22)
Głos zabrali:
Pan Jerzy Stasiewicz:

Dlaczego nie wszystkie punkty nie były omawiane na komisjach?

Pani Alina Miron:

Po wycinaniu krzaków pozostawiono gałęzie na prywatnych działkach. Kto ma to uprzątnąć?

Pani Bożena Redos:



Porównać drogi: Jeziorek - Słójka, Słójka - Nowinka, Słójka - Wierzchlesie, do posesji od nr 21
Przenieść przystanek w miejscowości Słójka

Pan Michał Onoszko:

Przebudować drogę w Minkowcach

Pani Iwona Zaręba:

Prośba o poprawę nagłośnienia nagrań sesji
Porównać drogi: Harkawicze - Babiki, Harkawicze - Szudziałowo

Pan Kamil Dobrenko:

Jakie plany ma Pan Wójt wobec budynku szkoły w Babikach?
Zgadzam się czas na zgłaszanie przejęcia szkoły faktycznie minął. Jednak wiele razy działał
Pan na granicy prawa, można byłoby pokusić się o spróbowanie.
Czy próbował Pan poprawić stan oświaty w gminie? Czy występował Pan do stowarzyszeń o
przejęcie szkoły?

Pan Mirosław Sawicki:

Porównać drogę do wsi Nowe Trzciano
Co z odbiorem folii rolniczej?

Pani Elżbieta Kędyś:

Moja sąsiadka ma zdjęty azbest, co powinna zrobić, żeby został odebrany.

Pan Kamil Dobrenko:

Czy radni widzieli opinię Sanepidu w sprawie projektu Regulaminu utrzymania czystości i
porządku w gminie przed głosowaniem?

Pan Paweł Łabanowicz:

Podsypać drogę w Zubrzycy Wielkiej do posesji Pana Normantowicza.
Pytanie może do Komendanta placówki SG, na jaką odległość od zapory możemy podjeżdżać
żeby uprawiać swoje pole? 

22. Odpowiedź na wolne wnioski.   (14:02:24 - 14:17:44)
Odpowiedzi na wnioski udzielił Pan Tadeusz Tokarewicz Wójt Gminy:

Drogi gminne zaczęliśmy równać, niestety przyszło załamanie pogody i musieliśmy przerwać.
Wnioski o poprawę dróg powiatowych prześlemy do Starostwa Powiatowego.
Jeżeli chodzi o nagłośnienie to informatyk sprawdzi czy da się coś z tym zrobić.
Nie jest moją rolą przekazywać szkoły stowarzyszeniom.
Azbest na bieżąco wprowadzamy do bazy ogólnopolskiej, na odbiór jest kolejka.

23. Przyjęcie protokołu z XXXV sesji.   (14:17:48 - 14:17:52)
Do treści protokołu z XXXV sesji uwag nie wniesiono i został przyjęty przez Radę Gminy.
Wyniki głosowania poniżej.

23.a. Głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z XXXV sesji.
głosowanie Głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z XXXV sesji.

jednostka Rada Gminy Szudziałowo

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 30 marca 2023 r. czas 14:17:55 - 14:18:09

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 12 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 %



WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Baranowski Krzysztof nieobecny

2 Borowski Janusz ZA

3 Bułatewicz Wojciech nieobecny

4 Horosz Katarzyna ZA

5 Jaroszewicz Grzegorz ZA

6 Jucha Magdalena ZA

7 Kędyś Elżbieta ZA

8 Łapiński Mariusz ZA

9 Małoń Adam nieobecny

10 Normantowicz-Horczak Małgorzata ZA

11 Olchowik Danuta ZA

12 Olchowik Leszek ZA

13 Oleksza Sławomir ZA

14 Onoszko Michał Antoni ZA

15 Stasiewicz Jerzy Zbigniew ZA

24. Zamknięcie obrad.   (14:18:20 - 14:18:24)
Wobec wyczerpania punktów Pan Leszek Olchowik Przewodniczący Rady Gminy dokonał
zamknięcia obrad XXXVI sesji dziękując wszystkim za aktywny udział.
                                                                                                                        Przewodniczący Rady
Gminy
                                                                                                                                 Leszek Olchowik

Protokołowała:
Katarzyna Czechowicz

Wydrukowano z systemu do obsługi posiedzeń stacjonarnych i zdalnych posiedzenia.pl


